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Abstract (en)
The setting tool comprises an adjustable mouth piece (7) which is shaped as a polygon. The mandrel guide channels (8) extend from one side (14)
to an opposite corner (15). The mouth piece is rotatable about a mainly stationary axis, which extends at right angles to the drawing direction of the
drawing mechanism (3). The mouth piece has bearing journals, which project at right angles to the mandrel guide channels. The journals support
the mouth piece on a bearing section of the housing (2). The drawing mechanism is moveable relative to that housing section. <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird ein Blindbefestigersetzgerät angegeben mit einem Zugmechanismus (3, 4, 5, 6) und einem verstellbar gelagerten Mundstück (7), das
mehrere Dornführungskanäle (8) aufweist, von denen jeweils einer in Bezug zum Zugmechanismus ausrichtbar ist. Die Verstellung des Mundstücks
soll hierbei einfach erfolgen können, ohne daß das Gerät nennenswert vergrößert werden muß. Hierzu weist das Mundstück (7) im Schnitt die Form
eines ungeradzahligen Vielecks auf, wobei die Dornführungskanäle (8) von einer Seite (14) zur gegenüberliegenden Ecke (15) verlaufen. <IMAGE>
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